
Sprawozdanie ze spotkania Intergrupy Alfa 31.08.2024 
 
1.Przywitanie uczestników modlitwą o Pogodę Ducha 
2.Odczytanie 12 Tradycji i 12 Koncepcji AA 
3.Przedstawienie się uczestników spotkania 
4.Sprawozdania przedstawicieli grup: 
a) Marcin – „Młodzi Trzeźwi" 
- Mityngi odbywają się regularnie w sobotę godzina 17-sta 
domofon Klub AA i AL-Anon 
- 3/8 osób, służby obsadzone, bez problemów 
- grupa wraz Kamilem jeździ na detoks do Świecia raz w miesiącu 
- jest literatura, czytane są kroki, można znaleźć sponsora 
b) Piotr –„Czas” 
- służby obsadzone, około 20 osób na mityngach, są sponsorzy 
- przychodzą nowicjusze, grupa działa bez problemów 
- niesienie posłania na zewnątrz w różnych formach 
c) Radek – „Szczerość" 
- wszystko w normie, bez zmian, są sponsorzy i literatura 
c) Wojtek – „Błonie” 
- grupa działa dalej na Placu Piastowskim, co najmniej do końca września 
- są sponsorzy, literatura, służby obsadzone, działanie na zewnątrz 
- raz w miesiącu spikerki są organizowane 
d) Piotr – „Język Serca” 
- grupa działa bez zmian, działanie na zewnątrz, niesienie posłania do ZK 
e) Krzysztof –„Mateusz” 
- grupa działa bez zmian 
f) Waldek – „Światłość” 
- 5 osób na grupie, braki finansowe, bez większych zmian 
g) Zbyszek – „Centrum” 
- uczestniczy ok 10/15 osób, są sponsorzy i literatura, bez problemów działa grupa 
- będą zmiany w służbach 
h) Basia – „Miłość” 
- uczestniczy 10/15 osób, przychodzą nowicjusze, prowadzący zrezygnował ze służby 
- bez większych zmian 
i) Piotr- „Przystań” 
- bez większych zmian, są sponsorzy i literatura, są nowicjusze 
- grupa niesie posłanie na zewnątrz 
j) Andrzej –„Zwrot” 
- uczestniczy około 10 osób, pojawiają się nowicjusze, bez większych zmian 
- zwrócenie uwagi na naleciałości Terapii na mityngach AA sprzecznych z tradycjami AA 
GŁOS ZABRAŁA AGNIESZKA DELEGAT KLIP 
- Praca nad inwenturą w Konferencji Służb Krajowych oraz pytaniami do KSK 
GŁOS ZABRAŁ BARTEK RZECZNIK REGIONU KUJAWSKO-POMORSKIEGO 
- 16 listopada odbędzie się zgromadzenie Regionalne we Włocławku o godzinie 10-tej 
- będą wybory, ZAPRASZAMY wszystkich Mandatariuszy Grup do przybycia i głosowania 
- na 50-leciu był stolik regionu wraz Prezentacją Multimedialną i redakcją Biuletynu Wisła 
- powstał Film o wspólnocie „Stereotyp a rzeczywistość" dostępny na YouTube 
- na 50-leciu było 6 profesjonalistów zaproszonych z naszego Regionu 
- zajmujemy 3miejsce od końca, jako Region w darowiznach przekazywanych do BSK 
- wykupiono Informator Regionu na kolejny rok 
- inicjatywa, aby każda Intergrupa z Regionu zorganizowała Warsztaty Tradycji AA 



5. Sprawozdania Służb Intergrupy 
a) Rzecznik - Waldek 
- dalej mamy 24 grupy, zaktualizowano listę kontaktową przedstawicieli grup 
- większość informacji z Regionu podał Bartek, Rzecznik Regionu 
- odbyło się spotkanie informacyjne z terapeutami 
- apel o spełnianie 7 Tradycji 
- rekomendacja Janusza do Służby Krajowej 
- kolejna Intergrupa będzie Sprawozdawczo-Wyborcza, SZUKAMY CHĘTNYCH DO SŁUŻB 
b) Sekretarz - Kamil 
- bez zmian i problemów 
c) Kolporter - Zbyszek 
- ruch w obrocie literatury jest standardowy 
- kadencja dobiega końca - jest rekomendacja Piotra mandatariusza grupy Przystań 
d) Łącznik Internetowy - Radek 
- bez większych problemów, zmiana platformy internetowej bez skutków ubocznych 
- prośba, aby unikać w publicznej publikacji spraw niezwiązanych z Tradycjami AA 
e) Łącznik do ZK i AŚ - Wojtek 
- niezmiennie 4miejsca działania 
- zmiany w liście wchodzących do więzień 
- szukamy chętnych do służby gdyż ich brakuje 
- cały czas kontakt ze służbami więziennymi, trudności w kontakcie z Dyrektorami więzień 
- mimo to dużo działania w grupach więziennych 
- brak Cienia dla tej służby, dlatego Wojtek będzie wnioskował o kolejne 2 lata kadencji 
- będą się odbywać regularnie zebrania zespołu niesienia posłania do ZK i AŚ 
f) Informacja publiczna - Bartek 
- brak zespołu, ale mimo to dużo działania 
- odbywają się spotkania informacyjne WORD 
- działa telefon informacyjny 
- grupa „Czas” sfinansowała akcje plakatową (50 plakatów na bydgoskich slupach miejskich) 
- ZAPROSZENIE NA WARSZTATY INFORMACJI PUBLICZNEJ DO GDAŃSKA 4/6 październik 
6. Rekomendacje i wolne wnioski 
- rezygnacja Kamila z dofinansowania na warsztaty Informacji Publicznej 
- Bartek wnioskował o zwiększenie darowizny na region przez Intergrupę 
Paweł zwraca uwagę na brak przepływu informacji między grupami a BSK 
- Agnieszka zachęca do wspierania planu Urodzinowego GSO przedstawianego na 50-leciu 
- Zbyszek – Kolporter, pyta, co zrobić ze starymi „skrytkami” zalegającymi na stanie 
- długie rozmowy uczestników na temat finansowania Warsztatów przez Intergrupę 
są głosy przeciwne takiemu działaniu, większość jednak jest za finansowaniem wyjazdów 
na warsztat służebnemu Intergrupy, rozmowa ma charakter wymiany opinii bez wiążących decyzji 
- apel o zorganizowanie warsztatów o strukturach AA w Polsce, przez Bartka i Waldka 
7. Termin kolejnego spotkania Intergrupy Alfa 
Konferencja Sprawozdawczo-Wyborcza 19 październik sobota godzina 10:00, rejestracja od godziny 9:00 
8. Zakończenie spotkania odmówieniem Deklaracji Odpowiedzialności 


